
Μαρία Παπαδογιάννη 
 

Με αφορμή τις εκλογές στον ΑΟΑΗ και την συμμετοχή μου ως υποψήφια, θα ήθελα να 
συστηθώ εν συντομία, για όσους δεν με γνωρίζουν.  

 Ονομάζομαι Μαρία Παπαδογιάννη, είμαι μητέρα δυο κοριτσιών της Σάντυς 22 ετών και της 
Σοφίας Μελωδίας 12. Και οι δυο είναι αθλήτριες του αγωνιστικού στον Όμιλο μας, η 
μεγάλη μου μάλιστα κατάφερε με υποτροφία από το τένις να σπουδάσει στην Αμερική, από 
όπου και αποφοίτησε το Μάιο του 2023.  Στόχος μας, να καταφέρει και η μικρή να 
σπουδάσει μέσα από τον αθλητισμό.  

Υπήρξα αθλήτρια στίβου όπου μέχρι και τα 19μου έκανα πρωταθλητισμό στο άλμα εις 
μήκος.  Με το τένις ασχολούμαι περίπου 20 χρόνια και είμαι μέλος στον όμιλο από το 2014.  

Όσον αφορά την επαγγελματική μου καριέρα, εργάζομαι 30 χρόνια στο χώρο της 
Ναυτιλίας, όπου τα τελευταία 19 είμαι στέλεχος και Διευθύντρια σε Ναυτιλιακό γραφείο 
που ασχολείται με τον εξοπλισμό και τη τροφοδοσία των πλοίων.  

Είμαι ενεργό μέλος στο " International Propeller Club of the United States, Port of Piraeus " 
και στη "Wista Hellas", μη κερδοσκοπικοί παγκόσμιοι οργανισμοί που ασχολούνται με τη 
Ναυτιλία.  

Τα τρία τελευταία χρόνια έχω ψηφιστεί μέσα στις "Top 100 Woman in Shipping", και στόχος 
μου είναι  να συνεχίσω και τα επόμενα χρόνια που ακολουθούν!  
 
Η αγάπη μου προς το Τένις αλλά και γενικότερα για τον αθλητισμό, με οδήγησαν στην 
απόφαση μου να βάλω υποψηφιότητα για το Δ.Σ.  
 
Νοιώθω πως έχω να προσφέρω αρκετά στον όμιλο και θα ήθελα να μου δώσετε αυτή την 
ευκαιρία!  
 
Σας ευχαριστώ πολύ για το χρόνο σας.  

   

Με εκτίμηση  

Μαρία Παπαδογιάννη  

 


